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COMUNICAT  DE  PREMSA 
 
Aquesta tarda es reuneix una delegació de L’ALTERNATIVA D’ORDINO, 
integrada per Mª del Mar Coma, Pere Babi i Josep Mª Naudi, del GUPI, i 
Cristina Montolio, Franz Armengol i Esteve López, del PS, amb representants 
de la majoria del Comú d’Ordino per analitzar l’esborrany del plec de bases 
preparat per la majoria per a la privatització del camp de neu d’Ordino-Arcalís. 
Des de l’ALTERNATIVA plantejarem la ferma oposició a aquest nou intent de 
privatització, ja que el que es pretén ara és, simplement, reproduir fil per 
randa, en forma de concurs públic, les mateixes clàusules i condicions que 
les que va aprovar la majoria comunal, en la sessió extraordinària i urgent del 
dia 12 de gener de 2006. 
Com a primera observació, prèvia i de caràcter general, hem de manifestar el 
nostre desacord amb la intenció de privatitzar de forma immediata el camp de 
neu d’Ordino-Arcalís. 
Creiem que la situació econòmico-financera actual, certament preocupant, és el 
resultat d’uns anys de mala gestió i de manca d’inversió. Estem convençuts 
que aquesta situació es pot reconduir, a mig termini, amb un pla director més 
realista i adaptat a les necessitats reals de l’estació i a les possibilitats 
financeres del Comú, sense descartar que, més endavant, un cop millorada la 
situació actual, es pugui plantejar la possibilitat de donar entrada a la iniciativa 
privada però en unes condicions molt diferents de les que planteja l’actual 
majoria. 
 
Tanmateix, si la majoria manté el seu criteri de privatitzar el camp de neu, cal, 
inexcusablement, modificar algunes de les clàusules previstes. Entre les 
propostes de modificació que proposa L’ALTERNATIVA, destaquem: 

- Delimitar clarament l’objecte social de la nova societat i 
suprimir la clàusula que prohibeix la concurrència d’altres 
activitats econòmiques en tota l’extensa zona de terrenys 
comunals que envolta l’actual estació, encara que no s’encabeixin 
en l’objecte social de la nova societat. 



- Fer una valoració molt més acurada de l’aportació no dinerària 
que SECNOA hauria d’aportar a la nova societat, ja que 
considerem que la valoració que s’ha fet, d’onze milions 
d’euros, és molt insuficient. 

- Eliminar els edificis bastits a l’estació dels actius que aporta 
SECNOA a la nova societat i preveure que el Comú llogarà 
aquests edificis a un preu simbòlic durant tota la durada de la 
concessió. Si no s’acceptés aquesta proposta, cal excloure els 
edificis del dret d’opció de compra dels actius afectats a 
l’explotació del camp de neu que la nova societat tindrà durant 15 
anys. 

- Preveure que el cànon es comenci a pagar a partir de l’inici de 
la concessió o, com a molt tard, a partir de la temporada 2012-
2013. Aquest cànon hauria de ser superior i calculat sobre la 
totalitat dels ingressos bruts de l’estació i no sobre els ingressos 
bruts per la venda de forfaits. 

- Revisar completament el pla director i el pla d’inversions 
proposat. Cal remarcar que el que ara es proposa no té res a 
veure amb el Pla director de l’any 2003. 

- Suprimir el règim de majories qualificades al 76 %. Les 
decisions s’han de prendre per majoria simple. Si no s’accepta 
aquesta proposta cal suprimir l’obligació de repartir com a 
dividend el 50% del benefici net de cada exercici. 

- Concretar que, a més dels criteris mercantils propis de la gestió 
privada, la nova societat es regirà tenint sempre en compte els 
criteris mediambientals i de desenvolupament econòmic i 
social de la Parròquia. 

 
 
Ordino, 6 de desembre del 2006 


